
Høringsuttalelse elevråd 8. trinn 

13. Mai 2025 

 

Dette er elevrådets tanker om forslagene: 

De bryr seg mer om penger enn om de som går på skolen og i barnehagen 

Elever kommer til å bruke mye tid på buss hver uke 

Gruben har ikke plass til flere elever. Det var fullt når vi gikk der. 

Enkelt å komme seg til Ytteren for de som bor der, men ikke for andre 

Ikke plass til barn over alt. De undervurderer hvor mange som kan være i et klasserom 

Det var trangt i klasserommene på Båsmo.  

Langt å gå fra Ytteren til Båsmo? 

Det er fullt på skolene fra før. Trangt i garderobene.  

Det må bli et bedre busstilbud 

Ikke flytte elever til byen. Alt skjer i byen 

Tidsbruk for å komme seg til kulturskolen på Ytteren 

Vil ikke ha enda flere elever til Rana u 

Kan bli mer mobbing når det blir mer folk og mobilforbud 

Hva er meningen med å bo på Heia, og gå på skole i byen? 

Kan føre til utestenging 

Hus kan gå tapt 

Det blir brukt penger for å bygge ut og bygge nytt 

SFO-bygget på Båsmo ser ikke ut 

Det blir mye flytting mellom byggene over alt 

Mye barn på en plass 

Ikke sunt å bytte skole så mye. 

Det er ikke nok barnehagelærere 

Barn kan miste tillit til voksne når det blir så mye flytting 

Feil tid å se på dette. Unødvendig. Vente noen år for å se om det faktisk blir færre elever. 



Bestevenner kan bli flyttet til forskjellige steder. De er så små at de klarer ikke å ha 
kontakt 

Blir ikke mer barn av dette 

Folk får ikke mer lyst til å bo her når man må reise til Ytteren for å gå på kulturskolen 

Ikke verdt å legge ned f.eks familietjenesten. Vi trenger det. 

Lite tilbud allerede fra fritidstjenesten 

De tøffe avgjørelsene må gjøres selv om dette er for fremtidige kull 

Vi har mer penger, men vi bruker ikke nok på skole 

Miste venner 

Veldig bra at det bare er 8. trinn på en skole 

Hauknes og Ytteren blir ikke så bra. Være med små barn i tre år til. 

 

 

 

 


